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Maastricht, 18 januari 2022 
 
Betreft: Schriftelijke vragen SP - Ennatuurlijk en stadsverwarming aanleggen in Nazareth 
  
Geachte college,  
 

Via de dagmail van de raad hebben wij op 17 januari een brief ontvangen waarin te lezen staat dat 

het warmtenetbedrijf Ennatuurlijk, leverancier van de stadsverwarming in de wijk Céramique te 

Maastricht een tariefverhoging voorstelt aan de huurders, die een verdubbeling is van de huidige 

energieprijs. Dit ondanks het gegeven dat deze stadsverwarming verkregen wordt via aardwarmte 

c.q. geothermie en dus niet rechtstreeks te koppelen is aan de recente verhoging van de 

energieprijzen voor gas en elektra. 

In de domeinvergadering fysiek van de gemeenteraad op 7 december jl. hebben wij in het kader van 

de Transitievisie 1.0 gesproken over het voorstel van het college om de wijk Nazareth aan gaan te 

sluiten op stadsverwarming, door restwarmte van Chemelot te gebruiken. Het onderzoek naar de 

mogelijkheden daartoe is uitgevoerd door Ennatuurlijk. De vertegenwoordiger van Ennatuurlijk is 

gevraagd naar het beleid van Ennatuurlijk met betrekking tot het verhogen van de energietarieven, 

omdat er op dit moment een koppeling is vastgelegd in de Warmtewet tussen enerzijds stijgingen in 

energieprijzen en anderzijds stijgingen in tarieven van het warmtenet. Uitspraak was dat Ennatuurlijk 

dit uiterst terughoudend toepast. Een verdubbeling van de energierekening vindt de SP echter niet 

terughoudend en niet passend.  

De fractie van de SP heeft daarom de volgende vragen aan het college: 

1. Berekent Ennatuurlijk de recente energiestijgingen geheel door aan de klanten in de wijk 

Céramique of is naar uw mening sprake van terughoudendheid van Ennatuurlijk met betrekking 

tot de verhoging van de energietarieven zoals blijkt uit de brief ontvangen op 17 januari? Zo ja, 

kunt u dit onderbouwen in relatie tot de stijging van de energieprijzen?  

 

2. Blijft Ennatuurlijk in uw ogen een betrouwbare partner voor de aansluiting van Nazareth op het 

warmtenet? 

 



 
 
 
3. Welke acties gaat u ondernemen om te voorkomen dat te zijner tijd bewoners van Nazareth 

geconfronteerd worden met een soortgelijke verhoging van hun energierekening?  

 

Met vriendelijke groet, 

Ariane Schut  

Fractievoorzitter SP 


